
ARSBERETNING 2014. 

Verran og Inder0y fjeilstyre har sitt virkeomrade i Sandseter statsallmenning i Verran 
Kommune. 

Rettighetshavere til allmenningen er innbyggere i deler av Inder0y Kommune, samt deler av 
Verran Kommune. Styret bestar av tre representanter fra hver kommune. 

Sryrets oppgave faestar i a ivareta rettigheiene til de bru'Ksfaerettigede, samt a ieggetii rette 
for allmennhetens tilgang til allmenningen. Viktige bruksretter i dag er belting, seterdrift, 
jdki, fdiigst og fiskc. 

Styrets sammensetning tor 2014 har vaert: Leder: OleTronstad. Inder0y. 

Nestleder: Odd Vidar Vandbakk. Verran. 

Medlem: Eli B Skjelstad. Verran. 

Medlem: Ida Stuberg. Inder0y. 

Medlem: Signar Berger. Inder0y. 

Medlem: LeifJama. Verran. 

Styict hdi i 2014 ctvhOiui 2 StyTcSii"i0tcr ug behdiiuict 8 sdkef. i t i i i c ^ udi vi hdi i uctdiiiig cii 

hel dag og bes0kt 3 hytter, og gjort oss kjent i almenningen. 

Fjellstyrets samlede driftsinntekt var for 2014 pa kr.507403,37,- og driftsresultatet for 2014 
var pa kr: 84010,-

Herav tikk styret tilt0rt kr. 83000,- i statlige midler til oppsyn. For 0vrig bestar inntektene av 
salg av jakt og fiske, festeavgift for hytter, jaktoppsynstjeneste til Verran Kommune, samt 
utieie av vare hytter. Da vi i 2015 kom over 50.000,- i inntekt pa hytteutieie, bie vi i 2014 
registrert i momsregisteret. 

Inntektene tra stor og smaviltjakt utgj0r en betydelig del av vare inntekter. Vi hadde 12014 
tildeit 11 elger pS vare 3 jaktfelt. Signalene for 2015 tyder pS samme kvote som i 2014. 

Egenkapitalen er ved utgangen av 2014 pa kr: 1.487.994,- etter at overskuddet er disponert. 

Styret har en person i 40% stiiiing som oppsyn og dagiig ieder. i tiiiegg har verran commune 
leid noe tjeneste fra fjellstyret pi kontroll under storviltjakta (oppsyn-veiing-
kjeveinnsamling, osv) samt fallviltsarbeid. 



Det har vaert betydelig vedllkehold bater i 2014. En del av batene begynner og bli 
«oppbrukt» og ma skiftes ut. Ellers har det ogsa vaert en del vedlikeholdsarbeid pa hytter. 

Smaviltjaktkortsalget gar meget godt, dette med bakgrunn i at vi har ganske bra med fuggel, 
det var allikevel en liten nedgang fra i 2013 pS kortsalg. 

Vi tikk endeiig svar tra NVE angaende n0kkel til bom. Svaret var negativt tor kj0ring i 
forbindelse med utieie av hytterikunder Vi fikk n0kkel til kj0ring i oppsyns-embet. 

Arbeidsmilj0et er godt og det har ikke vaert skader i l0pet av 2014.Dagllg leder ble pa 
oktober, sykemeldt en periode i forbindelse med flottbitt. 

Styret har hatt den n0dvendige kj0nnsbalansen slik at styret ikke har tunnet det n0dvendig 
med andre tiltak med hensyn til likestilling. 

Styrets virksomhet forurenser ikke det ytre milj0et. 

Arets overskuad gar mn i oppoygging av egenkapitai tii fjeiistyret. 

Verran 4/5-15. 

« 


